
Beste bestuurder(s),
 
Mag ik u wat vragen? Samen met nog 1.460 andere specialisten ouderen-
geneeskunde (in opleiding) heb ik me in een petitie van de LAD en Verenso 
uitgesproken voor meer waardering van specialisten ouderengeneeskunde in 
de nieuwe Cao VVT.
 
Samen pleiten we ervoor dat in de nieuwe cao concretere afspraken worden 
gemaakt over onze waardering en positie. Zo willen we georganiseerde en 
gefaciliteerde inspraak, bereikbaarheidsdiensten met voldoende hersteltijd, 
tijd en geld voor professionele functiegebonden ontwikkeling en een salaris dat 
past bij onze groeiende verantwoordelijkheden. Op 21 februari gaan de cao-
partijen weer in overleg. Vooruitlopend daarop wil ik u vragen:

Vindt u, als mijn VVT-bestuurder, ook dat in de cao 
concretere afspraken moeten worden gemaakt 

die recht doen aan onze positie?
Maak dit dan voor 21 februari kenbaar bij werkgeversorganisaties 

ActiZ en Zorgthuisnl.


